
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 21/2014 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 375/2014                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έκδοση ψηφίσματος κατά του Ενιαίου 
Φόρου Ιδιοκτησίας Ακινήτων (ΕΝ.Φ.Ι.Α.) 

 
Σήμερα 22 Σεπτεμβρίου του έτους 2014 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 19:00 

συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του 
Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με 
ημερομηνία 18-9-2014 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, 
τους Προέδρους Δημοτικών & Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων 
και στον Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010. 

Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού 
επί συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  38 μέλη: 

                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 
1)Α.Λαζαρίδης,2)Θ.Αγγελίνας,3)Χ.Κούτρας,4)Τ.Χατζηαθανασίου, 
5) Β. Παπαδόπουλος, 6)Α.Σιδηρόπουλος, 7)Δ.Κουλουριώτης, 
8)Δ.Τραπεζανλής, 9) Θ. Κορωνάς, 10)Σ.Διαμάντης, 
11)Γ.Σοφιανίδης, 12) Ν. Μωυσιάδης, 13)Β.Λυκοστράτης, 
14)Μ.Παπαϊωάννου, 15)Ι.Χειμώνας, 16)Λ.Ακριβόπουλος, 
17)Σ.Ασλάνογλου, 18)Γ.Ορφανίδης, 19)Ιακωβίδου Ευγενία, 
20)Χ.Γαϊτάνου, 21) Ν. Μαυροκεφαλίδης, 22)Α.Σιακαβάρας, 
23)Θ.Τέτος, 24)Κ.Καραπαναγιωτιδης, 25)Ι.Κυρατλίδης, 28) Μ. 
Σουμελίδης,27)Ν.Τσιαμήτρος,28)Ζ.Πατσίκας,29)Α.Καγκελίδης, 
30)Γ.Γουλτίδης,31)Η.Τσιφλίδης 32)Σ.Ελευθεριάδου, 33)Ν.Μπέκης, 
34)Π.Παπαδίνα, 35)Α.Αποστολόπουλος, 36)Α.Μαρκούλης, 
37)Σ.Στουγιάννος, 38)Γ.Μελιόπουλος. 

Π.Τσαπαρόπουλος, Γ. Κάκαρης, 
Ι.Παπαγιάννης 

                 Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               
Ε.Γκόγκα, Γ.Λιλιόπουλος, Α. Πέτρου, Ι.Σιδηρόπουλος, Ν. Αγγέλου, Ε.Μοτσιόπουλος, Η. Μπατσαράς 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Χ.Κεχαΐδης, Σ.Κωτσιαντής, Ν.Γερούκης, Δ.Παπαπετρίδης, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η.Σοφιανίδης,  Σ. 
Μισοκέφαλος, Α. Βοργιαζίδου, Χ.Σταφυλίδου, Α. Κακαγιάννης, Κ.Πιστοφίδης, Α.Γκεκόπουλος, Σ.Λυκοστράτης, 
Ι.Καραγιάννης, Χ. Τσανασίδης, Π. Ποταμόπουλος, Α. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 
Σημείωση: 1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 373/2014 απόφασης προσήλθε ο κ.Η.Τσιφλίδης 
2) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση αποχώρησε ο κ.Ι.Χειμώνας και προσήλθε ο κ.Γ.Ορφανίδης 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 375/2014 απόφασης προσήλθε ο κ.Ι.Χειμώνας και αποχώρησαν οι κ.κ. Β.Λυκοστράτης, 
Ν.Μπέκης. 
4) Κατά τη διάρκεια των επί μέρους ψηφοφοριών της υπ’ αριθ. 376/2014 απόφασης αποχώρησαν κι επανήλθαν οι κ.κ. 
Ζ.Πατσίκας, Γ.Ορφανίδης, Ν.Μωυσιάδης, Η.Τσιφλίδης, Ν.Μπέκης, Β.Λυκοστράτης, Σ.Ελευθεριάδου 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 378/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ.Ν.Τσιαμήτρος 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 380/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ.Γ.Ορφανίδης 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 381/2014 απόφασης προσήλθε ο κ.Γ.Ορφανίδης 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 386/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ.Λ.Ακριβόπουλος, Γ.Μελιόπουλος, Ι.Κυρατλίδης, 
Γ.Ορφανίδης, Θ.Αγγελίνας, Δ.Τραπεζανλής 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 388/2014 απόφασης προσήλθε ο κ.Θ.Αγγελίνας 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 389/2014 απόφασης προσήλθε ο κ.Γ.Ορφανίδης 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 395/2014 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ.Λ.Ακριβόπουλος, Ι.Κυρατλίδης, Δ.Τραπεζανλής 
12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 398/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης, Ι.Χειμώνας 
13) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 399/2014 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης, Ι.Χειμώνας 
14) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 400/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Σ.Στουγιάννος, Γ.Ορφανίδης 
15) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 401/2014 απόφασης προσήλθε ο κ. Σ.Στουγιάννος 
16) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 403/2014 απόφασης προσήλθε ο κ.Γ.Ορφανίδης 
17) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 404/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Ορφανίδης, Θ.Αγγελίνας 
18) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 405/2014 απόφασης προσήλθε ο κ. Θ.Αγγελίνας και αποχώρησε ο κ.Η.Τσιφλίδης. 
 



Στη συνέχεια ο πρόεδρος εξέθεσε στο σώμα τα εξής: 
Κατατέθηκε από τον επικεφαλής της δημοτικής παράταξης «Λαϊκή Συσπείρωση» ένα σχέδιο 

ψηφίσματος κατά του  Ενιαίου Φόρου Ιδιοκτησίας Ακινήτων 
Συμφωνεί το σώμα για τη συζήτηση του θέματος αυτού ως εκτάκτου; 
Μέλη: Ναι. 
Στη συνέχεια, αφού συναίνεσε ο Δήμαρχος και δέχθηκε ομόφωνα το συμβούλιο να 

συζητήσει και αποφασίσει για το παρακάτω θέμα που δεν είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη 
και το οποίο έκρινε ως κατεπείγον, ο πρόεδρος εισηγούμενος το θέμα, έθεσε υπόψη του συμβουλίου 
το από 22-9-2014 σχέδιο ψηφίσματος του δημοτικού συμβούλου Γεωργίου Μελιόπουλου, που έχει 
ως εξής: 

Το Δ.Σ. Βέροιας με το παρών ψήφισμα επιθυμεί να δηλώσει την θέση του σχετικά με το νέο 
χαράτσι στα ακίνητα που με το νέο νόμο ονομάστηκε Ενιαίος Φόρος Ιδιοκτησίας Ακινήτων 
(ΕΝΦΙΑ). 

Το  Δ.Σ. είναι αντίθετο με το νέο νόμο που μονιμοποιεί και διευρύνει το ειδικό τέλος 
(χαράτσι), γιατί κανείς εργαζόμενος, καμιά λαϊκή οικογένεια – πλην ελαχίστων ίσως εξαιρέσεων - 
δεν θα μπορεί να πληρώσει τους πολλαπλούς φόρους που επιβάλλονται. 

Ο ΕΝΦΙΑ ισοπεδώνει την ακίνητη περιουσία και ευνοεί τις μεγάλες ιδιοκτησίες, 
χαρατσώνει την πρώτη κατοικία και τη μικρή ιδιοκτησία. Μετατρέπει σε ενοικιαστές τους 
εργαζόμενους που με χίλια βάσανα έφτιαξαν ένα σπίτι για να στεγάσουν την οικογένειά τους. 
Ιδιαίτερα η φορολόγηση των αγροτεμαχίων λειτουργεί ως αντικίνητρο για την επιβίωση των 
μικρών και μεσαίων αγροτών. 

Θεωρούμε απαράδεκτη την προσπάθεια να συνδεθεί η Τοπική Διοίκηση με την είσπραξη 
του ΕΝΦΙΑ, για να μειωθούν οι δικαιολογημένες αντιδράσεις των λαϊκών στρωμάτων. 

Απαιτούμε από την κυβέρνηση να καταργήσει τον απαράδεκτο και αντιλαϊκό αυτό φόρο. 
Το Δημοτικό Συμβούλιο Βέροιας: 
Καλεί την Περιφερειακή Ένωση Δήμων Κεντρ. Μακεδονίας, την Κεντρική Ένωση Δήμων 

αλλά και όλους τους δήμους της πατρίδας μας, να εκφράσουν την αντίθεσή τους στο νόμο για τον 
ΕΝΦΙΑ και να μην αποδεχτούν να παίξουν το ρόλο «Δούρειου Ίππου» για την εφαρμογή του. 

Καλεί τα λαό του δήμου σε σθεναρή αντίσταση για την κατάργηση αυτού του νόμου. 
Καλεί τους μαζικούς, κοινωνικούς και συνδικαλιστικούς φορείς να αναλάβουν τις 

αναγκαίες πρωτοβουλίες ενημέρωσης και κινητοποίησης των εργαζομένων, ενάντια σε τέτοια 
αντιλαϊκά μέτρα και πολιτικές 

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Μαρκούλης: Προσυπογράφουμε κι εμείς ως παράταξη το συγκεκριμένο ψήφισμα 
Καραπαναγιωτίδης: Εγώ το βρίσκω ίσως λίγο «ελαφρύ». Το περίμενα πιο επιθετικό, πιο 

αυστηρό.  
Με εκφράζει απόλυτα (το λέω και το πιστεύω), μέσα στον κόσμο και μέσα στην κοινωνία 

ζούμε. Είναι ένας φόρος, ένα χαράτσι που με τον τρόπο που πάει να επιβληθεί κι έρχεται στην 
κοινωνία δεν πείθει τον Έλληνα φορολογούμενο. 

Βεβαίως και πρέπει να πληρώνουμε φόρους, το καταλαβαίνω, ανάλογα με τα εισοδήματα 
του καθενός. Επειδή αυτή τη στιγμή την ελληνική κοινωνία τη μαστίζει η ανεργία, έχουν κλείσει 
επιχειρήσεις, έχει μειωθεί το εισόδημα, αυτός ο νόμος θα φέρει αναστάτωση στην κοινωνία, δε θα 
μπορούν πολλοί να πληρώσουν, θα έρθουν κατασχέσεις, οι τράπεζες, η εφορία και πιθανόν αύριο-
μεθαύριο να έχουμε τους ιδιοκτήτες στην αυτόφωρη διαδικασία. 

Είναι ένας νόμος που έτσι όπως πάει να επιβληθεί, μόνο αναστάτωση στην τοπική κοινωνία 
θα φέρει.  

Είμαστε αντίθετοι λοιπόν. Ειδικά με αυτό τον φόρο, επειδή τον ζω καθημερινά είμαι 
ενάντια, η παράταξή μας είναι ενάντια και συνηγορούμε με την πρόταση της «Λαϊκής 
Συσπείρωσης» και να μη μείνουμε μόνο εδώ, γιατί τα ψηφίσματα κ.Μελιόπουλε (επειδή έχω 
κάποια εμπειρία) των Δ.Σ. και των Περιφερειακών Συμβουλίων όταν φτάσουν εκεί που πρέπει, σας 
πληροφορώ ότι λίγη σημασία τα δίνουν. 

Δεν είναι μόνο το ψήφισμα. Το ψήφισμα είναι η αρχή, από εκεί και πέρα Δήμαρχε (δεν 
κάνω τον ήρωα, ούτε τον αντάρτη, ούτε θέλω να εντυπωσιάσω) επειδή κι εγώ ζω σε αυτή την  



 
κοινωνία, επειδή κι εγώ ξέρω τι σημαίνει επιταγή, ΦΠΑ, ΟΑΕΕ, ΙΚΑ, ξεκινάμε από αυτό 

και πολλά πράγματα στη διάρκεια της θητείας μας θα μπουν σε τάξη και αφορούν ακόμη και την 
τοπική μας κοινωνία. 

Στηρίζουμε αυτή την προσπάθεια της «Λαϊκής Συσπείρωσης» και είμαστε μαζί τους. 
Μπέκης: Συμφωνούμε απολύτως. Είναι καλογραμμένο, εύστοχο και το προσυπογράφουμε. 
Μαρκούλης: Εμείς θα προσθέσουμε το εξής: Θα πρέπει να διοργανωθεί μια συγκέντρωση 

διαμαρτυρίας με πρωτοβουλία του Δήμου Βέροιας, έτσι ώστε να διατρανωθεί η θέληση του λαού 
της Βέροιας εναντίον τέτοιων μέτρων 

Μελιόπουλος: Θα ήθελα να αναλογιστείτε αν 325 Δήμοι εξέφραζαν την αντίθεσή τους προς 
τον ΕΝΦΙΑ, όλες οι ΠΕΔ και η ΚΕΔΕ, θα περνούσε τόσο εύκολα αυτός ο νόμος; Αναρωτηθείτε 
μόνο αυτό 

Αποστολόπουλος: Έχουμε δώσει μάχη ως παράταξη για τα ανθρώπινα δικαιώματα, το 
δικαίωμα στην ιδιοκτησία που καταπατείται με αυτό το νόμο. 

Ο νόμος είναι αντισυνταγματικός, θα οδηγήσει στην απαξίωση της ιδιοκτησίας. Δεν είμαστε 
αντίθετοι στο να πληρώνουν οι Έλληνες φόρο, αλλά πρέπει να μην καταπατείται το Σύνταγμα το 
οποίο κατά κόρον καταπατείται από αυτή την κυβέρνηση, διότι οι πολίτες πρέπει να πληρώνουν 
ανάλογα με τη φοροδοτική τους ικανότητα, κάτι που δε συμβαίνει σήμερα.  

Χαιρετίζουμε αυτή την πρωτοβουλία, θέλω να την επεκτείνω με την πρόταση του 
κ.Μαρκούλη για οργάνωση διαμαρτυρίας. Την συνυπογράφω, όπως και το να ενισχύσουμε 
πρωτοβουλίες ενημέρωσης των πολιτών, ότι υπάρχει η δυνατότητα προσφυγών. Ο Δικηγορικός 
Σύλλογος Αθηνών έχει δημιουργήσει τέτοια επιτροπή. Ίσως δημιουργήσουμε κι εμείς σα 
Δικηγορικός Σύλλογος Βέροιας, σε συνεργασία με το Δήμο παρόμοια επιτροπή, όπου θα μπορούν 
να προσφεύγουν οι πολίτες, ώστε να βρουν το δίκαιό τους και να βγει από την επικαιρότητα αυτός 
ο νόμος που οδηγεί στην εξαθλίωση πολλών στρωμάτων του ελληνικού λαού. 

Γουλτίδης: Θα ήθελα να αναφέρω για τη Δ.Κ. Βεργίνας, ότι στον ΕΝΦΙΑ, ένα οικόπεδο 
ενός στρέμματος έχει αντικειμενική αξία 130.000€. 

Βρείτε εσείς, με αυτή την τιμή αν υπάρχει κάποιος να το αγοράσει. Εμείς στη Δ.Ε. Βεργίνας 
είμαστε καταδικασμένοι με την τιμή των 130.000€/στρ. Φανταστείτε τι αναλογεί σε κάθε δημότη, 
σε μια αγροτική περιοχή που μαστίζεται, σε φόρο, με αυτή την αντικειμενική αξία. Και μιλάω για 
το σύνολο της Δ.Ε. όχι μόνο για την Τ.Κ. Βεργίνας. Δεν ξέρω, αν μπορούμε μέσα σε αυτή την 
πρόταση, να ζητήσουμε και μια τροποποίηση του θέματος αυτού. Αν μπορούμε ας συμπεριλάβουμε 
και αυτό, να δούμε το θέμα. 

Δήμαρχος: Όσο η λογιστική τακτοποίηση δεν βγαίνει, οι φόροι θα συνεχίσουν να 
πληρώνονται και δυστυχώς, για να μην κάνουμε ευχολόγια, κάποτε 325 Δήμοι κι οι Περιφέρειες 
είπαν ότι δε μπορούν να τους κόβουν χρήματα από του ΚΑΠ, αλλά αυτοί τους έκοψαν.  

Άρα, το αυτί τους μέχρι εκεί φτάνει, δεν βαραίνει. 
Πρόεδρος: Το Προεδρείο καταγράφει τις απόψεις που ακούστηκαν. Κε Μαρκούλη, ως 

διαπαραταξιακό Προεδρείο θα αναλάβει τη διερεύνηση συγκέντρωσης διαμαρτυρίας. Από εκεί και 
πέρα, θεωρώ ότι ο Δήμαρχος θα μεταφέρει στην ΠΕΔ και στην ΚΕΔΕ  αυτό το ψήφισμα, ώστε να 
υπάρξει μια συνολική αντίδραση. 

Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 22-9-2014 σχέδιο ψηφίσματος του δημοτικού συμβούλου Γεωργίου Μελιόπουλου. 
2.- Την πρόταση του δημοτικού συμβούλου Α.Μαρκούλη. 
3.- Τις διατάξεις των άρθρων 65 και 67 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης. 

 
 
 
 
 
 
 
 



Αποφασίζει Ομόφωνα  
 

Α) Εγκρίνει τη συζήτηση & λήψη απόφασης για το παραπάνω θέμα που δεν είναι γραμμένο 
στην ημερήσια διάταξη. 

Β) Εγκρίνει την έκδοση του παρακάτω ψηφίσματος:  
«Το Δ.Σ. Βέροιας με το παρών ψήφισμα επιθυμεί να δηλώσει την θέση του σχετικά με το 

νέο χαράτσι στα ακίνητα που με το νέο νόμο ονομάστηκε Ενιαίος Φόρος Ιδιοκτησίας Ακινήτων 
(ΕΝΦΙΑ). 

Το  Δ.Σ. είναι αντίθετο με το νέο νόμο που μονιμοποιεί και διευρύνει το ειδικό τέλος 
(χαράτσι), γιατί κανείς εργαζόμενος, καμιά λαϊκή οικογένεια – πλην ελαχίστων ίσως εξαιρέσεων - 
δεν θα μπορεί να πληρώσει τους πολλαπλούς φόρους που επιβάλλονται. 

Ο ΕΝΦΙΑ ισοπεδώνει την ακίνητη περιουσία και ευνοεί τις μεγάλες ιδιοκτησίες, 
χαρατσώνει την πρώτη κατοικία και τη μικρή ιδιοκτησία. Μετατρέπει σε ενοικιαστές τους 
εργαζόμενους που με χίλια βάσανα έφτιαξαν ένα σπίτι για να στεγάσουν την οικογένειά τους. 
Ιδιαίτερα η φορολόγηση των αγροτεμαχίων λειτουργεί ως αντικίνητρο για την επιβίωση των 
μικρών και μεσαίων αγροτών. 

Θεωρούμε απαράδεκτη την προσπάθεια να συνδεθεί η Τοπική Διοίκηση με την είσπραξη 
του ΕΝΦΙΑ, για να μειωθούν οι δικαιολογημένες αντιδράσεις των λαϊκών στρωμάτων. 

Απαιτούμε από την κυβέρνηση να καταργήσει τον απαράδεκτο και αντιλαϊκό αυτό φόρο. 
Το Δημοτικό Συμβούλιο Βέροιας: 
Καλεί την Περιφερειακή Ένωση Δήμων Κεντρ. Μακεδονίας, την Κεντρική Ένωση Δήμων 

αλλά και όλους τους δήμους της πατρίδας μας, να εκφράσουν την αντίθεσή τους στο νόμο για τον 
ΕΝΦΙΑ και να μην αποδεχτούν να παίξουν το ρόλο «Δούρειου Ίππου» για την εφαρμογή του. 

Καλεί τα λαό του δήμου σε σθεναρή αντίσταση για την κατάργηση αυτού του νόμου. 
Καλεί τους μαζικούς, κοινωνικούς και συνδικαλιστικούς φορείς να αναλάβουν τις 

αναγκαίες πρωτοβουλίες ενημέρωσης και κινητοποίησης των εργαζομένων, ενάντια σε τέτοια 
αντιλαϊκά μέτρα και πολιτικές» 

Γ) Το παρόν ψήφισμα να κοινοποιηθεί στους κάτωθι αποδέκτες: 
1.- Υπουργείο Οικονομικών 
2.- ΠΕΔ Κ.Μακεδονίας 
3.- ΚΕΔΕ 
4.- Τοπικά έντυπα και ηλεκτρονικά Μ.Μ.Ε. 
5.- Ιστοσελίδα του Δήμου. 
Δ) Εγκρίνει τη συγκρότηση διαπαραταξιακής επιτροπής, η οποία θα διερευνήσει τη 
δυνατότητα συγκέντρωσης κατά του Ενιαίου Φόρου Ιδιοκτησίας Ακινήτων (ΕΝΦΙΑ) 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  375 / 2014 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Τηλέμαχος Χατζηαθανασίου 

 
 

Αθανάσιος Αποστολόπουλος 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Α.  Λαζαρίδης  Ε. Γκόγκα  
Θ. Αγγελίνας     
Χ. Κούτρας     
Β. Παπαδόπουλος   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Α. Σιδηρόπουλος  Γ. Λιλιόπουλος  
Δ. Κουλουριώτης  Α. Πέτρου  
Δ. Τραπεζανλής  Ι. Σιδηρόπουλος  
Θ. Κορωνάς  Η. Μπατσαράς  
Σ. Διαμάντης  Ν. Αγγέλου  
Γ. Σοφιανίδης  Ε. Μοτσιόπουλος  
Ν. Μωυσιάδης     
Β. Λυκοστράτης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Ι. Χειμώνας     
Λ. Ακριβόπουλος     
Σ. Ασλάνογλου     
Γ. Ορφανίδης     
Ε. Ιακωβίδου     
Χ. Γαϊτάνου     
Ν. Μαυροκεφαλίδης     
Α. Σιακαβάρας     
Θ. Τέτος     
Κ. Καραπαναγιωτίδης     
Ι. Κυρατλίδης     

Μ. Σουμελίδης     
Ν.  Τσιαμήτρος     
Ζ. Πατσίκας     
Α. Καγκελίδης     
Γ. Γουλτίδης     
Σ. Ελευθεριάδου     
Η. Τσιφλίδης  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  24-10-2014 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΒΟΡΓΙΑΖΙΔΗΣ 

Ν. Μπέκης 
Π. Παπαδίνα 
Α. Μαρκούλης 
Σ. Στουγιάννος 
Γ. Μελιόπουλος 
  
  
  

 
 

 
 
 


